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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2019/20:1240 Statliga aktörer och hyresreduktioner

Ett av de största finansiella problemen för företagen under coronakrisen, utöver 
lönekostnaderna, är hyreskostnaderna. Staten har utlovat stöd för 
hyresreduktion, och rimligen bör statliga bolag vara föredömen och ”visa 
vägen”. Hyresstödet till företag har inte bara drabbats av regeringens senfärdiga 
hantering av förordningen kring vilka företag som kan få stöd och inte, utan det 
har även framkommit att statliga bolag agerat allt annat än föredömligt.

Exempelvis framkommer i Svenska Dagbladet (den 15 april) att flera privata 
fastighetsägare agerat snabbt med att sänka hyror. Samtidigt har det av 
näringsministern styrda Jernhusen inte sänkt några hyror. Tvärtom anser 
Jernhusen att det inte är deras uppgift att ta ett större ansvar att hjälpa sina 
hyresgäster än privata aktörer. 

Hur Jernhusen och andra statliga bolag agerat väcker allvarliga frågor om 
regeringen brustit i sin styrning. Såväl näringsministern som bostadsministern 
har på pressträffar talat uppfordrande om hur privata fastighetsägare bör agera. 
Uppenbarligen agerar de av regeringen styrda bolagen direkt motsatt och är allt 
annat än föredömen i coronakrisen.

Med anledning av ovan vill jag fråga statsrådet Per Bolund:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att så snart som möjligt få statliga 
bolag, exempelvis Jernhusen, att agera ansvarsfullt och vara ett föredöme på 
fastighetsmarknaden?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-04-22
Besvaras senast
2020-04-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


